
Moravský rybářský svaz – pobočný spolek Hodonín 
 

Výroční zpráva za rok 2022 

 
 
 
     Vážené dámy a vážení pánové,vítám vás na výroční schůzi našeho pobočného spolku za rok 
2022.Dovolte mě, abych vás seznámil s výsledky činnosti naší organizace za uplynulý rok. Plán práce, 
který jsme si  stanovili, se nám s pomocí některých členů podařilo úspěšně splnit. 
 
V úvodu mě dovolte, abych vás seznámil s finančními výsledky organizace: 
V roce 2022  měla organizace celkové náklady ve výši 1 517 179,- Kč a výnosy ve výši 1 986 641,-Kč. 
Hospodářský výsledek je tedy zisk ve výši 469 462,-Kč.   
 
Přidělený limit a čerpání : 
     MRS přidělil naší organizaci prostředky v celkové výši 874 381,-Kč. Z těchto prostředků bylo 
846 451,-Kč na mimopstruhové revíry a 27 930.- na pstruhový revír. 
 
Na jednotlivé revíry byly náklady následující : 
 

Revír Limit 2022 Čerpání 2022 Rozdíl  koeficient 

Sudoměřický potok     27 930 
 

24 849 3 081 1,2 

Kyjovka 2B 21 120 21 158 38 2,2 

Morava 4 182 204 182 203 -1 2,2 

Morava 4A 153 074 458 176 5 102 2,1 

Morava 5 190 053 190 055 2 2.1 

 
Zarybňovací plán byl plněn následovně : 
 
                                                

Druh ryby 
 

Plán plnění 
kusů 

Váha 
kg. 

Lín L2-3 1 500 1 500 321 
Kapr K2 1 500 1 508 1 239 
Kapr K3 2 100 2 693 5 546 
Štika  Šr 0 8 500  
Štika Š1 +Š2 2 200 216 36 
Candát  Car 0 2 000  
Candát Ca1 +Ca2 1 500 269 94 
Bolen BO1 2 000 2 000  
Sumec Sur + Su1 1 200 0  
Sumec Su2 0      265 126 
Jelec Jesen Js1 6 000 24 000  
Amur A2-3 500 500 680 
Ostroretka Os1 5 000 2 000  
Tloušť Tl1  4 000 4 000  
Parma 1 1 500 6 000  
Cejn velký Cv2 2 000 572 400 
Bílá ryba 3 000 3 000 100 
Mník Mn1 1 000 1 500  
Úhoř odkrmený         0    2 300       12,19 

    

 
Z těchto čísel vyplývá, že jsme zarybňovací plán splnili a v mnoha parametrech překročili. Markantní je 
to u váhového množství kapra . 



Snahou organizace je i do budoucna udržet vysoké vysazovací koeficienty.Toto však bude stále 
náročnější z důvodu enormního zdražování násadových ryb.Přesto, pokud nebudou stačit přidělené 
finanční prostředky, doporučuje výbor chybějící peníze dotovat z našich prostředků tak, aby byly 
splněny počty kusů ve všech druhových kategoriích. Chtěl bych upozornit, že průměrná váha u kapra 
K2 je stanovena při vysazení na 0,68 kg. U kapra K3 je to 1,2 kg. 
 
Morava 5 – Baťův kanál 
Z důvodu odbahnění Baťova kanálu a zpevňování jeho břehů kvůli lodní dopravě, provádělo se jeho 
vypuštění v opravovaných úsecích. Úkolem naší organizace byla ve vypuštěných úsecích záchrana 
ryb a vodních živočichů. Za dohledu Inspekce životního prostředí jsme v blátě sbírali škeble. Těchto 
jsme nasbírali téměř 2q. a převezli je do řeky Moravy a tím je zachránili. 
  
K revírům M4A 
     Na revíru Kontramačka probíhaly pravidelné práce na sečení trávy, prořezávání porostů a úklid 
okolí. Na počátku roku jsme vyvolali jednání s Povodím Moravy s.p. , aby zajistili likvidaci padlých a 
nebezpečných stromů.Bohu žel tento požadavek povodí nesplnilo.  
Revír "Lužický hliník", který máme pronajatý od obce je rovněž pravidelně udržován. probíhají zde 
zimní práce a během roku je 1x vápněn a minimálně 4x provádíme úklid a vysečení břehů. 
Na podzim jsme zde uspořádali rybářské závody. Účast byla tentokrát celkem dobrá. Revír byl osazen 
množstvím velkých ryb. Závodů se zúčastnilo 61 rybářů. Rovněž závodní ceny a ceny v tombole byly 
atraktivní a hodnotné. Většinu jsme získali od sponzorů, kterým bych chtěl tímto velmi poděkovat. Bylo 
uloveno množství kaprů, které jsme před závodem vysadili. 
Na podzim 2023 proběhne na „ Lužickém hliníku“ odbahnění dna a úprava břehů. Předpoklad trvání 
této akce je cca 8 měsíců. Investorem je majitel této lokality – obec Lužice. V této době přijde zřejmě 
k omezení rybolovu. 
      
Činnost: 
 
     . K 31.12.2022 měla naše organizace celkem 1 060 členů, z toho bylo 83 mládeže. 
     Naše organizace má v současnosti 6  členů RS, kteří se podílí na kontrole revírů.  
. Řešení drobných přestupků provedli členové RS na místě. Přesto některým našim členům byla 
profesionální RS  odebrána povolenka k lovu za vážnější přestupky ( lov na 3 udice nebo lov po 24. 
hodině.  
Aktivním členům RS bych chtěl za jejich nelehkou práci poděkovat. 
V loňském roce pokračovala činnost rybářského kroužku mládeže v součinnosti se Střediskem 
ekologické výchovy v Bažantnici. Pro výuku mládeže nám svaz zajistil velmi zdařilá skripta, pracovní 
sešity a další hodnotný materiál. Za velmi kvalitní vedení kroužku bych chtěl poděkovat paní Mgr. 
Kuzmové a panu Ševčíkovi. 
Při sumarizaci jsme zjistili, že chybí celkem velké kusové množství kaprů v úlovcích proti vysazení.  
Je možné, že ryby jsou stále ještě ve vodě, ale také je možné, že dochází k nezapisování kaprů a tedy 
k jejich zcizování z revírů a proto nám následně chybí v úlovcích. 
Za loňský rok musíme bohužel konstatovat, že  je stále zbytečně velký počet neodevzdaných a pozdě 
odevzdaných  docházek a sumářů. Členy stále upozorňujeme, že nevyplnění sumářů snižuje 
organizaci limit pro zarybnění revírů.   
  Na našich mimopstruhových revírech bylo členy našeho spolku uloveno 7 087 ks. ryb o váze  
13 512 kg. a to při 19 029 docházkách. 
Na pstruhovém revíru bylo členy našeho PS uloveno 312 ks ryb o váze 129,1 kg. při 161 docházkách.  
K uvedeným úlovkům přibudou ještě úlovky členů ostatních PS, kteří navštívili naše revíry. To se 
dozvíme po celosvazové sumarizaci z Brna. 
 
 Rozdělení hospodářského výsledku: 
V závěru hodnocení loňského roku je třeba říct, že účetní závěrka za rok 2022 byla v termínu 
zpracována a včetně daňového přiznání odevzdána na finanční úřad. 
Výbor organizace navrhuje, aby účetní hospodářský výsledek , to je zisk ve výši 469 462,-  Kč byl 
zúčtován proti rezervnímu fondu. 
 
 
 
 
 



Návrh rozpočtu na rok 2023: 
V hlavní činnosti navrhujeme pro rok 2023 vyrovnaný rozpočet na straně nákladů i výnosů ve výši 
1 500 000,- Kč.     
 
V Hodoníně dne     Richard Werner – předseda 
 
 
 
Plán práce na rok 2023. 
 
Leden – březen - výdej členských známek a povolenek 
   - zimní práce- prosekávání otvorů na revírech a rybochovu 
   - prořezávání porostů, vápnění 
   - zajistit chod rybářského kroužku mládeže 
   - zajistit školení nových uchazečů o rybolov 
    
 
Duben – květen - jarní výsadba ryb do revírů 
   - kontrola revírů  
   - Lužák – sečení a úklid, 
 
Červen – září   - pravidelné kontroly revírů 
   - Lužák – sečení, úklid, vápnění 
   - zajistit částečné vysazení rybích násad 
 
Říjen   
 - vysadit zbývající druhy ryb do revírů 
 - uspořádat rybářské závody  
 - zajistit průběžnou kontrolu na „Lužickém hliníku“ po dobu odbahňovovacích  

prací - RS 
 
Listopad – prosinec - připravit výkazy za uplynulý rok pro nadřízený orgán v Brně 
 - provádět dál pravidelné kontroly na revírech 
 - podle vývoje počasí zahájit zimní práce na revírech    
                                       - zajistit průběžnou kontrolu na „Lužickém hliníku“ po dobu odbahňovovacích  

prací - RS 
 
 
 
Plán pořízení investic na rok 2023 
 
1. Uskutečnit výkup pozemků od Státního pozemkového úřadu v sídle spolku ( Velkomoravská 40) . 
Termín výkupu závisí od jednání Státního pozemkového úřadu. 
 


